
 

 

Generalforsamlings referat 30. september 2023. 
 
Tilstede:   
Fra bestyrelsen: Knud Anker, Eulalia, Inger, Christine. 
Øvrige: Steffen, Lisbet. 
 
Ingen dirigent da vi ikke var så mange. 
Inger er referent. 
 
Knud Anker fortalte om årets aktiviteter. 

● Naturplanteskolens 10 års jubilæum i samarbejde med Kroppedal museum. Udstilling 
og åbningsdag 29.30. April. 

● Møder og besøg fra Høje-Taastrup kommune og færdiggørelse af handicaptoilet. 
Handicaptoilet er godkendt, der kan lægges en rampe ud så man kan komme fra 
butik til cafe i en kørestol. 

● Arrangement om regenerativ  landbrug i samarbejde med Naturfredningsforeningen 
og Permakulturforeningen. Efterfølgende dette arrangement er der nu arrangeret 
møde på Christiansborg d. 26/10 hvor Anders fra Øm Kloster, Sarah fra skolen for 
regenerativt landbrug og Michael Meyer kommer med oplæg og 3 politikere i panel til 
at kommentere. 

● I forlængelse af jubilæet arrangeres event “Stærkende huse gennem tiderne” den 
28/10, opslag på Facebook. Der bliver lavet 4 små film med 2 naboer, Aiah og 
landmand Torben der fortæller om muldlagets historie. Mads fra kroppedal museum 
fortæller om Herregårdslandskabet. Der vil være besøg på Gjeddesdal Gods. Vi har 
fået kr 24.000 i tilskud fra Samlingskraft. De 22.000 skal bruges til 
videooptagelserne. 

● Christine sætter nyhedsbrevet op og udsender det. 
 
Eulalia fortalte om Naturplanteskolen. 

● Aiah har holdt ferie i sommer. Eulalia, driftschef har den overordnede styring, Bjørn 
er gartneren der har styr på planterne. Jonas og Tina har styr på caféen. Jonas er nu 
stoppet. Helene er stoppet pga nyt arbejde og elev er gået på barsel. Ida er PR 
medarbejder og har lavet systemer til sociale medier, som vil gøre det lettere at 
overtage. Ida holder møder med Lonni der tager sig af hjemmesiden. Steffen 
kommer som frivillig og der kommer praktikanter fra Vilvorde. Alt i alt, de har styr på 
det, der er en god stemning og det ser pænt ud. Eulalia, Bjørn og Aiah skal holde 
møde med en om fremtiden: hvordan regenerativ ledelse, hvordan kan Aiah komme 
tilbage i en ny organisering af opgaver. 

● Fødevarestyrelsen har været på uanmeldt besøg. Der er nogle ting omkring 
dokumentation der kan bringes i orden til de kommer igen om 2 måneder. 

 
Regnskab for 2022 blev godkendt.  
Det er problematisk og forvirrende at regnskabet følger året og det bør ændres til fx 1/7-
30/6. Bestyrelsen skal undersøge hvordan vi får det ændret. 
 
Budget for 2023  
Det giver ingen mening. 



 

 

Der blev orienteret om foreløbige  regnskab for 2023. 
 
Kontingent fortsætter uændret. 
 
Valg til bestyrelsen 
Knud Anker, Carsten, Inger, Eulalia og Aiah fortsætter. 
Steffen blev valgt til bestyrelsen. 
Christine og Winnie fortsætter som suppleanter 
 
Valg af revisor 
Jørgen Skorstengaard valgt. 
 
Evt.  
Næste bestyrelsesmøde blev fastlagt til mandage den 23.10. kl. 19.00 
 
Referent Inger 
 


